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Zápis z jednání VV dne 19.11. 2024 - 11/2024 

Lomnického 1705/5, Praha  
 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr Musil, Jiří Dufek, 

 Jan Kovář, Tomáš Pacák, Kristýna Šedová 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička,  

Petr Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský, Jakub Podlucký (od 13:43 do 

14:46) 

 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním. 

 

Ověřovatelé: Václav Culka, Jan Kovář 

 

Zapisovatel: Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 09:30 

Ukončení: 15:50 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 10/2024 a programu jednání 11/2024  

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

6) Informace ze sekretariátu 

7) MS 2025 

8) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

9) Rozpočet 2025 

10) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů 

11) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

12) Společné setkání oddílů PP3 

13) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2025/2026 

14) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

15) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu 

16) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

17) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

18) Koncepce oblasti elitního florbalu  
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Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o stavu příprav reprezentace mužů na MS 2024 

41) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

42) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2026/2027 

do 2028/2029 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 10/2024 a programu jednání 11/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/11/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 10/2024 

- schvaluje program jednání VV 11/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 11/2024 V. Culku a J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. V tomto termínu nebyla žádná usnesení určena ke 

splnění.  

 

Usnesení č. 02/11/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

 

Předsedové komisí předložili zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí.  

 

KEF – komise jednala 12.11. online; hlavními body jednání byl souhrn ze setkání s prezidenty 

Livesport Superligy, 1. ligy mužů a ČEZ extraligy žen; videoplatforma ceskyflorbal.tv (aktuální 

přehled, plnění povinností); Koncepce komise elitního florbalu; připomínkovací řízení. 

 

EKO – komise jednala 7. 11.; hlavními body jednání byla příprava materiálů Návrhy rozpočtů na 

rok 2025 a Aktualizaci finanční strategie pro roky 2025–2027 – bude dále diskutováno; 

připomínkovací řízení. 

 

KER – komise nejednala. 

 

KS – komise jednala 4. 11. v Brně kombinovaně; hlavními body jednání byla příprava materiálů 

pro VV; připomínkovací řízení a běžná soutěžní agenda. 
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KRO – komise jednala 4. 11., hlavními body jednání byla témata k setkání hejtmanů 

v Pardubicích; připomínkovací řízení. Odstartovaly stáže v oddílech. Oddíl FBC Dobruška 

nedodržel smlouvu a byl vyřazen z PP3 - Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 24/25 (ustanovení 

Soutěžní směrnice ohledně povinnosti oddílu mít vyškolený příslušný počet rozhodčích). 

 

KRD – komise jednala 9.11. v Brně; hlavními body jednání byla finalizace materiálu Hodnocení 

školení a stav rozhodčích v regionech; domluva na způsobu příprav legislativních předpisů ze 

strany KRD (Směrnice rozhodčích + část Soutěžní směrnice); posun dvou párů rozhodčích z 

listiny Národní ligy na testování na listině 1. ligy; stanoveny cíle a strategie vzdělávání 

regionálních delegátů; domluva na termínech jednání KRD v kalendářním roce 2025; 

připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 12. 11. kombinovaně; hlavními body byly novinky v oblasti trenérského 

vzdělávání, koncepce KVM – oblast mládeže; odbornost A proběhla 1. fáze; diskuse volnočasový 

florbal – oblast vysokoškolského sportu; další fáze diskuse mladší žáci 4+1; aktuální shrnutí 

KTM, KCM a ODM; připomínkovací řízení; diskuse nad oblastí školských soutěží ČEPS a dopad 

pro oddíly i do florbalového hnutí. Úbytek účastníků škol v soutěžích – část škol nedostala 

informace o turnajích a přihláškách (3 vlny mailové komunikace; soc. sítě a pod). Proběhne 

dotazování loňských účastníků, kteří se letos nepřihlásili. Částečná konkurence v turnajích 

pořádaných AŠSK. K problematice školských soutěží proběhla následně i obsáhlá diskuse členů 

VV.  

 

KRP – 12. 11. osobně; hlavním tématem jednání byla struktura nově vznikající Koncepce Komise 

rovných příležitostí; terminologie a agenda KRP; připomínkovací řízení. V rámci bodu navrhl 

předseda M. Musil ke schválení nové členy komise – Lucie Koubová a Tomáš Rosecký. 

 

M. Musil informoval o osobní návštěvě RVV HK a PA kraje 23.10. Jednání zhodnotil jako kvalitně 

připravené a konstruktivní; všichni členové byli dobře obeznámeni s programem i jednotlivými 

body. Materiály byly zaslány s předstihem, lokalita v pořádku. 

 

J. Dufek informoval o osobní účasti na jednání RVV ÚS a LB 13. 11., které proběhlo v Liberci. 

Jednání zhodnotil jako konstruktivní; řešili aktuální agendu. Řešili i velké množství mladých 

rozhodčích, kteří nemají tolik příležitostí pískat. Materiály byly dodány včas. 

 

Dále předseda KEF T. Pacák obsáhle informoval o proběhlých setkáních prezidentů Livesport 

Superligy, ČEZ Extraligy žen a 1. ligy mužů. Krátce doplnili D. Novák, T. Frank a Z. Svobodová a 

následovala krátká diskuse nad zmíněnými tématy. 

 

D. Novák informoval o změně termínu jednání VV v únoru 2025 z důvodu kolize s Finále Poháru 

– nový termín je stanoven na 18. 2. 2025 v Praze.  

 

Usnesení č. 03/11/24: VV 

- bere na vědomí zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje nové členy KRP L. Koubovou a T. Roseckého 
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- bere na vědomí informace o osobní účasti M. Musila na RVV HK 

a PA 

- bere na vědomí informace o osobní účasti J. Dufka na RVV ÚS 

a LB 

- bere na vědomí informace o setkání prezidentů Livesport 

Superligy, ČEZ Extraligy a 1. ligy mužů 

- schvaluje změnu termínu jednání VV v únoru 2025 z důvodu 

kolize s Finále Poháru na nový termín 18. 2. 2025 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v politických záležitostech. Společně s P. 

Musilem přednesl informace ze semináře NSA k prioritizaci sportů, který proběhl 18. 11. Dále 

v rámci bodu proběhla informace o termínu vypsání dotační výzvy pro Svazy 2025 a dále 

ohledně úprav u dotační výzvy MŮJ KLUB 2025.  

P. Musil okomentoval předloženou prezentaci. Zveřejnění obou výzev proběhne 19. 11.  

Navýšená alokace dotační výzvy pro svazy a byl upraven systém vyplácení. Povinnost členského 

poplatku v roce 2025. Bude vyžadován audit (ekonomický a procesní) k nakládání s veřejnými 

prostředky pro svazy z 1. skupiny prioritizace. Detailnější zadání auditu bude ještě následovat. 

Povinnost osoby safeguarda od 1. 1. 2025 pro svazy a doporučení u oddílů. Upozornil na 

důkladné kontroly a případné sankce při zadávání nepravdivých údajů do Rejstříku sportu jak ze 

strany svazů, tak i oddílů. Následně shrnul výsledky prioritizace – florbal v 1. skupině i díky 

aktivní práci v rámci PP3 (4 pilíře). Florbal je jediným neolympijským sportem v 1. skupině.  

Dále shrnul novinky v dotační výzvě MŮJ KLUB 2025. Navýšena alokace o 390 mil. Kč. Navýšení 

podpory na aktivní členy o 200 Kč na nesoutěžní a o 500 Kč na soutěžní skupinu. Úprava 

vyhodnocování vícenásobně sportujících členů. Upozornil na problematiku duplicity členů v rámci 

sportu. NSA se bude dále soustředit na tuto problematiku a provádět kontroly.  

Investiční výzvy – 3 výzvy právě běží. Standardizovaná infrastruktura bude vypsána na přelomu 

kalendářního roku 2024 a 2025.  

Nebude vypsána investiční výzva Materiálně technické vybavení pro rok 2025. Důvodem je 

nutnost rozhodnout o navýšení alokací jiných dotačních výzev.  

Novou dotační výzvou bude Řešení následků povodní – podmínky a alokace bude projednávána 

na jednání vlády 20. 11. 

D. Novák na závěr bodu informoval o jednání se zástupci ČOV 19.11. týkající se podpory a 

zajištění Světových her v Číně. 

  

Usnesení č. 04/11/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí aktuální informace ze semináře NSA k prioritizaci 

sportů 

- bere na vědomí aktuální informace o termínu vypsání dotační výzvy 

pro Svazy 

- bere na vědomí aktuální informace o úpravách Dotační výzvy MŮJ 

KLUB 2025 
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- bere na vědomí informace o investičních dotacích NSA 

- bere na vědomí informace o přípravě dotační výzvy Řešení 

následků povodní 

- bere na vědomí informace o jednání ke Světovým hrám v Číně 

 

 

AD 05) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. V rámci bodu byl 

T. Frankem představen podklad týkající se navrhovaných a diskutovaných změn v mezinárodní 

termínové listině. Vše bude ještě dále diskutováno v novém složení VV IFF po volbách, které 

proběhnou v rámci MS 2024.   

VV IFF na svém poslední zasedání schválil přesun MSJ z května na únor od sezóny 2026/2027. 

Další významnou plánovanou změnou je 4letý cyklus MS v mezidobí ME (kontinentální). V rámci 

prezentace byla představena změna celého systému šampionátů a kvalifikací. V případě 

schválení, by se tato změna měla projevit od roku 2028. 

T. Frank ještě doplnil informace o nadcházejícím jednání k finále aktuálního ročníku Champions 

Cupu i o plánované diskusi k podobě nadcházejících ročníků. 

 

Usnesení č. 05/11/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k návrhu změn v mezinárodní termínové 

listině 

- bere na vědomí diskutované změny šampionátů a kvalifikací 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil informace ze sekretariátu. Informoval o personálních změnách na přelomu 

kalendářního roku. Zmínil téma aktuálního personálního nastavení sekretariátu, kde probíhá 

systémový „souboj“ mezi fluktuací a inflačními požadavky zaměstnanců.  

P. Chvojka shrnul EFT žen a juniorek Karlovy Vary.  Z. Svobodová okomentovala nejen sportovní 

průběh turnaje, ale i rozloučení E. Krupnové a poděkovala organizátorům za realizaci. D. Novák 

krátce doplnil o hodnocení zapojení místního oddílu s přesahem do vedení města. 

Z. Mlčoušek shrnul informace k Finále Poháru ČF ve Zlíně i s přesným časovým rozsahem TV 

přenosů, které jsou plánovány do programu ČT Sport. 

J. Borovský informoval o mediálních záležitostech. Upozornil na spuštění kampaně WOMEN´S 

POWER, kde se bude pokračovat i ve spolupráci s ČOV na sociálních sítích.  

Dále byly předloženy aktuální informace k Superfinále - spuštěn ticketing. Negativní dopad 

klouzavého termínu se na předprodeji neprojevil, naopak je větší zájem o vstupenky.  

Informoval také o spuštění nominačního videa k MS mužů, které bylo vytvořeno s využitím AI. 

Brzy také proběhne k šampionátu tisková konference. Členům VV byl představen koncept 

natáčeného Dokumentu MS, který by se měla vysílat ČT. 

Na závěr byl krátce diskutován díl podcastu k MS s J. Berkou. 
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Usnesení č. 06/11/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace v personální oblasti 

- bere na vědomí informace k průběhu EFT v Karlových Varech 

- bere na vědomí informace o spuštění projektu WOMEN´S POWER 

- bere na vědomí informace o zveřejnění nominace na MS mužů 

- bere na vědomí aktuální informace k ticketingu Superfinále 

- bere na vědomí informace natáčení Dokumentu MS 

- bere na vědomí výstup z diskuse podcastu k MS 

 

 

AD 07) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025, které okomentoval. Předložil schválený rozpis 

utkání, kde jsou zaneseny zápasy české reprezentace.  

Dále informoval o definitivní podobě Ticketingové strategie, kterou detailně okomentoval. 

 

Usnesení č. 07/11/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace o schválení rozpisu utkání 

- bere na vědomí informace o Ticketingové strategii 

 

 

AD 08) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

 

P. Musil za EKO nepředložil materiál Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu a 

požádal o odklad na některé z následujících jednání. 

 

Usnesení č. 08/11/24: VV 

- schvaluje přesun materiálu na některé z následujících jednání 

 

 

AD 09) Rozpočet 2025 

 

P. Musil za EKO předložil materiál návrh provozních, regionálních a projektových rozpočtů na rok 

2025.  

Detaily přednesl T. Frank. Poukázal a zopakoval hlavní pilíře stávající finanční strategie a 

vysvětlil zadání pro jednotlivé oblasti, které předcházelo finalizaci předkládaného provozního 

rozpočtu. Provozní rozpočty jsou navrhovány ve výši -3,6 mil. Kč s tím, že jejich aktualizace 

proběhne v dubnu 2025 v návaznosti na výši přidělených finančních prostředků z dotační výzvy 

NSA pro sportovní svazy. Dále T. Frank představil a krátce okomentoval regionální rozpočty, 

které jsou ve směs předkládané jako vyrovnané či lehce deficitní. Na závěr poukázal na 

projektové rozpočty, kde jsou uvedeny dlouhodobé projekty, které jsou doplněny o některé 

specifické projekty pro rok 2025 (výjezdní utkání Superligy v zahraničí, účast na World Games). 
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Právě položka Světové hry v Číně pro obě reprezentační kategorie je největší položkou 

projektových rozpočtů, u které se ale ještě řeší podpora ze strany ČOV a NSA. Proběhla krátká 

diskuse, ze které vyplynulo, že státní podpora na účast na Světových hrách ve Švédsku, Finsku a 

Švýcarsku je mnohem nižší než v ČR, nebo dokonce žádná. 

D. Novák ještě doplnil svůj pohled na navrhovaný stav kumulovaného výsledku provozního 

rozpočtu i z pohledu ČF s.r.o., kde je plánováno, že hospodaření obchodní společnosti by mělo 

být vyrovnané. 

T. Frank na závěr avizoval, že jak u regionálních rozpočtů, tak i u projektových rozpočtů je také 

plánována aktualizace v dubnu 2025 dle aktuálního vývoje. 

 

Usnesení č. 09/11/24: VV 

- schvaluje provozní rozpočty 2025 

- bere na vědomí návrh regionálních rozpočtů 2025 

- schvaluje projektové rozpočty 2025 

 

 

AD 10) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

J. Kovář za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF. K materiálu nejsou žádné připomínky. 

 

Usnesení č. 10/11/24: VV 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Kovář  Termín: 09. 12. 2024 

 

 

AD 11) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Počet účastníků ligových 

soutěží 2026/2027. K materiálu nejsou žádné připomínky. 

 

Usnesení č. 11/11/24: VV 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Počet 

účastníků ligových soutěží 2026/2027  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 09. 12. 2024 

 

 

AD 12) Společné setkání oddílů PP3 

 

L. Laštovička předložil Hodnotící zprávu ze Společného setkání oddílů PP3, kterou obsáhle 

okomentoval. Následně proběhla krátká diskuse, zejména k obsahu jednotlivých bloků prvního 

dne a také nad počtem a obsahovým zaměřením jednotlivých roundtablů v druhém dnu. 
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Usnesení č. 12/11/24: VV 

- bere na vědomí Hodnotící zprávu ze Společného setkání oddílů 

PP3 

 

 

AD 13) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence 2025 

 

D. Novák na základě plnění usnesení předložil Návrh plánovaných úprav Licenčního řádu, 

Podmínek pro zisk oddílové licence 2025 a Statutu Licenční komise. Materiály detailně představil 

J. Podlucký a následovala obsáhlá diskuse k systémovému nastavení a funkčnosti licenčního 

řízení. 

 

Usnesení č. 13/11/24: VV 

- bere na vědomí Návrh plánovaných úprav Licenčního řádu, 

Podmínek pro zisk oddílové licence pro 2025 a Statutu Licenční 

komise 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 09. 12. 2024  

 

 

AD 14) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh termínové listiny 

ligových a pohárových soutěží 2025/2026. Z. Mlčoušek krátce okomentoval zaslané připomínky. 

Proběhla krátká diskuse. 

 

Usnesení č. 14/11/24: VV 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 09. 12. 2024 

 

 

AD 15) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu 

 

D. Novák předložil informace o přípravě průběžného hodnocení rozvojového plánu českého 

florbalu a vyzval jednotlivé členy VV, aby si připravili hodnocení za jejich oblast. 

 

Usnesení č. 15/11/24: VV 

- bere na vědomí informace o přípravě průběžného hodnocení 

rozvojového plánu českého florbalu 

- ukládá připravit průběžné hodnocení rozvojového plánu českého 

florbalu za své oblasti 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín 10. 01. 2025 
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AD 16) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží. 

Okomentoval připravenou prezentaci, která shrnula změny a plánované posuny. Proběhla 

obsáhlá diskuse, ve které se případně bude pokračovat na dalších jednáních. 

 

Usnesení č. 16/11/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a 

řízení soutěží 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín 09. 12. 2024 

 

 

AD 17) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Přehled trenérských 

programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje včetně návrhu vypsání na 

další období. K materiálu nejsou připomínky. 

 

Usnesení č. 17/11/24: VV 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Přehled 

trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 09. 12. 2024 

 

 

AD 18) Koncepce oblasti elitního florbalu 

 

T. Pacák za KEF předložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu. Pouze krátce představil 

strukturu koncepce a avizoval diskusi na dalším jednání. D. Novák zdůraznil důležitost této 

koncepce včetně možnosti časového prostoru k prodiskutování. 

 

Usnesení č. 18/11/24: VV 

- bere na vědomí materiál Koncepce oblasti elitního florbalu 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín:  9. 12. 2024 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Zpráva o stavu příprav reprezentace mužů na MS 2024 
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V. Culka za KER předložil materiál Zpráva o stavu příprav reprezentace mužů na MS 2024. 

Krátce okomentoval i výsledky testování hráčů. 

 

Usnesení č. 40/11/24: VV 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav reprezentace mužů 

na MS 2024 

 

 

AD 41) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

 

K. Šedová za KRD předložila materiál Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých 

regionech. Materiál krátce okomentovala. 

 

Usnesení č. 41/11/24: VV 

- bere na vědomí materiál Hodnocení školení a stav rozhodčích 

v jednotlivých regionech 

 

 

AD 42) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 

2026/2027 do 2028/2029 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních 

ligových soutěží od 2026/2027 do 2028/2029. Krátce materiál okomentoval. Proběhla krátká 

diskuse. 

 

Usnesení č. 42/11/24: VV 

- bere na vědomí materiál Informace o úvahách vývoje struktury a 

systémů celostátních ligových soutěží od 2026/2027 do 

2028/2029 


